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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I ESPECIAL DE CONSTITUCIÓ DE 

L’AJUNTAMENT 
 
A la Casa Consistorial de la Vila de Ripollet, el dia 16 de juny de 2007, essent les 11.30 
hores, es reuneixen, per tal de celebrar sessió pública extraordinària i especial de 
constitució del nou Ajuntament, els següents regidors/es electes a les darreres eleccions 
locals convocades segons Reial Decret 444/2007, de 2 d’abril, i celebrades el passat 27 de 
maig: 
  
 

Candidats electes Candidatura 

PARRALEJO ARAGONESES, JUAN PSC-PM 
MARTÍN ARJONA, ROSA PSC-PM 
TORNEL LLOREDA, FERRAN PSC-PM 
VIERA HERNÁNDEZ, INMA PSC-PM 
LLADÓ LEAL, MARIA PSC-PM 
CASTRO BELMONTE, ALBERTO PSC-PM 
VIERA HERNÁNDEZ, MARIA DEL MAR PSC-PM 
ESPÀRRACH VILALTA, ROSA PSC-PM 
FRANCOLÍ FRANCISCO, ANTONI J PSC-PM 

PADRÓ RIGAT, JACINT COP-CpR-CaV 
MUÑOZ MORENO, JOSÉ LUIS COP-CpR-CaV  
GIMÉNEZ GARCÍA, EDUARDO COP-CpR-CaV 
RUÍZ RUÍZ, MARIA COP-CpR-CaV 
CASTILLEJO MEDINA, PILAR COP-CpR-CaV 

CALVIÑO CARMONA, PERE PP 
DIÉGUEZ GARCÍA, VÍCTOR PP 
JIMÉNEZ GUTIÉRREZ, FRANCISCO PP 
HERNÁNDEZ BAYÓ, ROSA MA PP 

PEÑARANDO MOREA, F. XAVIER CiU 
FANDOS DE MIGUEL, JOAN CiU 
EDO AGUADO, GEMMA CiU 

 
 
Actua com a Secretari el Vicesecretari de la Corporació, Sr. Víctor Siles i Marc, qui pren 
la paraula a les onze hores trenta minuts; explica que es troben reunits per ministeri de la 
Llei i que es tracta de la culminació del procés que s'inicià amb les passades eleccions del 
27 de maig de 2007. Avui 16 de juny s'ha de constituir l'Ajuntament de Ripollet, acte 
seguit explica breument les actuacions que s'aniran produint en el transcurs de la sessió, 
començant amb la constitució de la Mesa d'Edat, prèvia pressa de possessió del càrrec per 
part del regidors electes que en formaran part, per continuar amb la resta de regidors, 
procedint tot seguit a la immediata elecció de l'Alcalde. 
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D'acord amb el que preveu l'art. 195 de la LOREGrl, la Mesa d'Edat que s'ha de constituir 
estarà integrada pels regidors electes de major edat i de menor edat, actuant com a 
secretari el de la Corporació. 
 
Així doncs, els regidors de major i de menor edat són, respectivament: 
 
La Sra. Rosa Maria Hernández Bayo i la Sra. Maria Ruiz Ruiz. 
 
Comprovades les credencials de les regidores esmentades, el Vicesecretari passa a 
prendre jurament o promesa als dos membres, en primer lloc prega a la Sra. Rosa Maria 
Hernández Bayo que es posi dreta i a la pregunta  
 
JURA O PROMET PER LA SEVA CONSCIÈNCIA I HONOR COMPLIR 
FIDELMENT LES OBLIGACIONS DEL CÀRREC DE REGIDORA D'AQUEST 
AJUNTAMENT AMB LLEIELTAT AL REI, I GUARDAR LA CONSTITUCIÓ COM 
A NORMA FONAMENTAL DE L'ESTAT? aquesta contesta afirmativament i jura. Tot 
seguit actua d'igual faisó amb la Sra. Maria Ruíz Ruíz, la qual contesta dient: Prometo, 
per imperatiu legal i per la voluntat popular del poble de Ripollet, que es l’únic sobirà. 
  
El vicesecretari lliura a la presidenta de la mesa d'edat la fotocòpia compulsada de les 
credencials expedides per la JEZ als regidors/ores electes així com sengles declaracions 
corresponents al registre d’interessos, d'acord amb el model homologat per l'Ajuntament, 
perquè procedeixi a la seva comprovació. 
 
Tot seguit la Presidenta de la Mesa, va cridant d'un en un els regidors electes, començant 
per aquell que encapçala la candidatura amb major nombre de vots obtinguts segons la 
certificació de la Junta Electoral de Zona de Sabadell, respecte de l'escrutini general; els 
quals van pujant a l'estrada acreditant la seva personalitat mitjançant l'exhibició del DNI i 
la respectiva credencial lliurada per la Junta Electoral.  
 
Pren la paraula el vicesecretari qui després de declarar l'existència de quòrum suficient, 
per a la celebració de la sessió, passa a informar de la normativa sobre incompatibilitats i 
declaració d'interessos, així com de la necessitat de jurar o prometre la Constitució per 
adquirir la plena condició de corporatiu, llegint en veu alta els articles que tot seguit es 
transcriuen: 
 
Art. 75.7 de la LBRL:  
 
"Todos los miembros de las corporaciones locales formularan declaración sobre causas 
de posible incompatibilidad y sobre cualquier actividad que les proporcione o pueda 
proporcionar ingresos económicos. 
 
Formularán asimismo declaración de sus bienes patrimoniales. 
 
Ambas declaraciones, efectuadas en los modelos aprobados por los plenos respectivos, se 
llevaran a cabo antes de la toma de posesión, con ocasión del cese y cuando se 
modifiquen las circunstancias de hecho. 
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Tales declaraciones se inscribirán en sendos registros de intereses constituidos en cada 
corporación local. El registro de causas de posible incompatibilidad y de actividades 
tendrá carácter de público." 
 
Art. 108.8 de la LOREG 
 
"En el momento de tomar posesión y para adquirir la plena condición de sus cargos, los 
candidatos electos deben jurar o prometer acatamiento a la constitución, así como 
cumplimentar los demás requisitos previstos en las leyes o reglamentos respectivos" 
 
Cadascun dels regidors té un paper en el que hi ha escrita la fórmula de jurament o 
promesa prevista en el Reial Decret 707/1979, de 5 de maig, per a que els regidors electes 
puguin efectuar-lo.  
 
A continuació la Presidenta de la Mesa procedeix a prendre'ls un per un, seguint l'ordre 
abans exposat, el corresponent jurament o promesa que efectuen en la forma que a 
continuació s'indica: 
 
Sr. Juan Parralejo Aragoneses: Prometo per la meva consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i 
guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sra. Rosa Martín Arjona: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de regidora d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i fer 
guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sr. Ferran Tornel Lloreda: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de regidor d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i fer 
guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sra. Inma Viera Hernández: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment 
les obligacions del càrrec de regidora d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i 
fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sra. Maria Lledó Leal: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de regidora d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i fer 
guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sr. Alberto Castro Belmonte: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment 
les obligacions com a regidor d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i fer 
guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sra. Maria del Mar Viera Hernández: Prometo per la meva consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidora d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i 
guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sra. Rosa Espàrrach Vilalta: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment 
les obligacions del càrrec de regidora d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i 
fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
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Sr. Antoni Josep Francolí Francisco: Prometo per la meva consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i 
guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat. 
 
Sr. Jacint Padró Rigat: Sí, ho prometo per imperatiu legal. 
 
Sr. Josep Lluís Muñoz Moreno: Sí, prometo defender los intereses del pueblo de Ripollet 
y de todos sus ciudadanos y ciudadanas que son los que han dicho que yo esté aquí hoy 
de concejal. 
 
Sr. Eduardo Giménez García: Prometo per imperatiu legal i per la voluntat popular del 
poble de Ripollet que és sobirà. 
 
Sra. Pilar Castillejo Medina: Ho prometo per imperatiu legal. 
 
Sr. Pere Calviño Carmona: Juro per la meva consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de regidor d’aquest ajuntament, amb lleialtat al Rei i guardar i fer 
guardar la Consitució com a norma fonalmental de l’Estat. 
 
Sr. Víctor Diéguez García: Juro por mi conciencia y honor cumplir fielmente las 
obligaciones del cargo de concejal de este ayuntamiento, con lealtad al Rey y guardar y 
hacer guardar la Constitución como norma fundamental del Estado.  
 
Sr. Francisco Jiménez Gutiérrez: Prometo por mi conciencia y honor cumplir fielmente 
las obligaciones del cargo de concejal de este Ayuntamiento, con lealtad al Rey y guardar 
la Constitución como norma fundamental del Estado. Por mi palabra de honor prometo 
servir al pueblo de Ripollet. 
 
Sr. Francisco Javier Peñarando Morea: Prometo per la meva consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor d’aquest ajuntament, acatar l’Estatut i la 
Constitució com a normes fonamentals. 
 
Sr. Joan Fandos de Miguel: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment 
les obligacions del càrrec de regidor d’aquest ajuntament, acatant l’Estatut i la 
Constitució com a normes fonamentals. 
 
Sra. Gemma Edo Aguado: Prometo per la meva consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de regidora d’aquest ajuntament, acatant l’Estatut i la Constitució 
com a normes fonamentals. 
 
 
La Sra. Rosa Maria Hernández Bayo declara constituït el nou Ajuntament de Ripollet, i 
assenyala que seguidament es procedirà a l'elecció de l'alcalde. 
 
Pren la paraula el secretari de la Mesa, pregunta si cap regidor que encapçali la seva llista 
vol retirar la seva candidatura. 
 
El Sr. F. Xavier Peñarando i Morea manifesta que, el grup de Convergència i Unió i ell 
com a Cap de llista i en representació d’aquest grup, donat que hi ha un acord amb el 
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Partit Socialista de Catalunya, un acord de govern, retiren la seva candidatura i fan 
constància del seu vot favorable al candidat del PSC, Juan Parralejo Aragoneses. 
 
El secretari de la Mesa d'Edat proclama les candidatures següents: 
 
Sr. Juan Maria Parralejo Aragoneses 
Sr. Jacint Padró Rigat 
Sr. Pere Calviño Carmona 
 
El secretari de la Mesa exposa que a continuació es procedirà a l'elecció de l'alcalde 
mitjançant votació secreta, a aquests efectes cada regidor conforme sigui cridat, emetrà el 
seu vot dipositant la papereta que se'ls ha facilitat i que conté el nom de tots els caps de 
llista, en una urna col·locada enfront del president de la mesa; els membres de la mesa 
d'edat seran els darrers en votar, primer el de menor edat i després el de major edat. 
 
La Presidenta de la Mesa d'Edat va cridant un per un els regidors, pel mateix ordre abans 
ressenyat, els quals van dipositant el seu vot a la urna preparada a l'efecte. 
 
Un cop realitzat l'escrutini per part de la Mesa, s’obté el següent resultat: 
 
1.- Sr.  Juan Maria Parralejo Aragoneses..............................         12 vots 
2.- Sr. Jacint Padró i Rigat....................................................          5 vots 
3.- Sr. Pere Calviño i Carmona.............................................          4 vots 
 
A la vista del resultat la Presidència manifesta que havent obtingut la majoria absoluta de 
vots dels regidors, es proclama Alcalde electe del municipi de Ripollet al Sr. Juan Maria 
Parralejo Aragoneses, qui ha de manifestar a aquesta mesa si accepta el càrrec. 
 
Un cop contesta afirmativament el senyor Parralejo, es procedeix per la Mesa a prendre-li 
jurament o la promesa que efectua després de que la presidenta de la Mesa li llegeix la 
següent fórmula a la qual el senyor Parralejo contesta que ho promet: JURA O PROMET 
PER LA SEVA CONSCIÈNCIA I HONOR COMPLIR FIDELMENT LES 
OBLIGACIONS DEL CÀRREC D’ALCALDE DE L’AJUNTAMENT DE RIPOLLET 
AMB LLEIALTAT AL REI, I GUARDAR LA CONSTITUCIÓ COM A NORMA 
FONAMENTAL DE L’ESTAT? 
 
La Presidència passa tot seguit a donar possessió del càrrec de l'Alcalde-President de 
l'Ajuntament de Ripollet al Sr. Juan PARRALEJO ARAGONESES, pregant-li que passi 
a ocupar la presidència de la Corporació, lliurant-li la vara de comandament i felicitant-lo 
per la seva elecció. 
 
El senyor Juan PARRALEJO ARAGONESES es fa càrrec de la presidència, produint-se 
les següents intervencions: 
 
Senyor PARRALEJO: “Molt bon dia a tothom. Avui és un dia important, és una festa de 
la democràcia, avui es constitueix l’Ajuntament de Ripollet fruit del resultat que el poble 
de Ripollet va determinar el passat dia 27 de maig. Obrirem un torn de paraules per tal de 
que tots els portaveus dels grups municipals, començant per aquell que ha tingut menys 
representació, tinguin l’oportunitat d’expressar allò que considerin oportú. Per tant, té la 
paraula el portaveu del grup municipal de Convergència i Unió”. 
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Senyor PEÑARANDO: “Bon dia a tot hom, regidors i regidores, veïns i veïnes. És 
evident que després de les eleccions del passat 27 de maig el panorama polític de la 
nostra vila,  panorama polític de Ripollet ha tingut un notable canvi, hi ha notables 
diferències amb el que era el consistori fins ara. És una nova legislatura aquesta que 
engeguem avui mateix, on passem a un plenari on tindrem quatre formacions polítiques. 
Des de Convergència i Unió hem apostat perquè des d’avui, des del primer dia d’aquesta 
legislatura, hem apostat per a poder aconseguir i per a assolir per tenir un govern fort, un 
govern estable i un govern que treballi amb vocació de quatre anys de futur. 
Convergència i Unió, ara fa tres anys, va entrar a formar part del que seria el govern 
municipal d’aquells moments en la nostra vida, aquests han estat tres anys en els quals 
Ripollet ha tingut notables millores, han estat tres anys en els quals Ripollet ha anat 
progressant, ha anat avançant pas a pas, sense presses, però sense parar i d’una forma 
contínua. Són molts els projectes que s’han engegat en aquesta legislatura que hem 
finalitzat i, per tant, Convergència i Unió el que vol és acabar de culminar alguns 
d’aquells projectes que es van engegar i, com no, avui el que fem és el inici, el punt de 
partida per a projectes que s’hauran de fer realitat durant els propers quatre anys. La 
nostra ha estat, serà i, molt concretament en el present, en el que ha estat l’acord per a 
poder tirar endavant aquest nou govern, ha estat sempre una aposta pel diàleg, per buscar 
els punts d’unió, per buscar els punts de coincidència, en definitiva, per la suma 
d’esforços, per a intentar entre tots plegats continuar en el camí de la millora. Nosaltres 
hem apostat per un discurs no triomfalista perquè creiem que mai hem de ser triomfalistes 
en la política i menys en la política municipal, perquè sempre hi ha moltes coses a fer, 
perquè sempre hi ha punts en els quals es poden millorar, però que també volem i 
reclamem defugir del catastrofisme. 
Deia abans que, quan nosaltres renunciàvem a la candidatura del nostra cap de llista, a la 
meva persona en concret, donàvem recolzament al candidat del PSC. Aquesta aposta 
nostra és una aposta que, el que no volem és que, vilatans de Ripollet, que els nostres 
veïns no tinguin cap tipus de paràlisi, fruit de negociacions o de llargues converses. Hem 
marcat un clar projecte per aquests quatre anys i, des d’avui mateix, comencem a treballar 
per a tirar endavant tot aquest projecte, tot el que era el nostre programa, evidentment 
afegit amb l’altre partit que formarà l’equip de govern. 
El nostre sempre hem dit que és un projecte global, és el de fer una política de 
transversalitat, de transversalitat real de les accions i no transversalitat des de la vessant 
estrictament dialèctica. El nostre sempre ha estat i serà una acció de govern des de la 
corresponsabilitat i no una acció de govern des del repartiment d’àrees. Per tant, aquest 
serà també el punt de partida i aquesta serà la forma de tirar endavant durant aquesta nova 
legislatura. 
Properament i mantenint el respecte a aquest acte, doncs solemne, amb tot el respecte que 
es mereix, hem volgut, no anunciar el que serà el programa de govern fins a la propera 
setmana, perquè creiem que així és com s’han de fer i perquè les formes també són 
importants. En aquest programa de govern, queda ben clar quin és el nostre llibre de ruta, 
quina serà la nostra actuació a nivell del que és el govern municipal. 
No volem avui aquí fer grans discursos, no volem fer aquí discursos grandiloqüents, no 
volem fer discursos de bons i dolents, de dretes i d’esquerres, sinó simplement volem 
deixar clar i volem deixar manifest que el nostre serà un projecte per a treballar per a 
Ripollet, com ho hem fet sempre, com ho hem fet des de diferents àmbits i que des d’una 
aposta per un govern municipal, creiem que podem aportar quelcom de positiu, creiem 
que podem aportar molts temes que els nostres veïns segur que ens ho agrairan. 



Ajuntament en Ple                                                                   Acta sessió 8/07, de 16 de juny.                  7 

Per nosaltres és important treballar, per nosaltres és important avançar en totes les àrees i, 
com deia abans, serà una acció de govern global, volem remarcar també que dins 
d’aquesta acció global, nosaltres sempre volem reforçar i remarcar el que és la nostra 
identitat com a poble. Que quelcom identitari sempre és important i que s’ha de fer notar 
en totes i cadascuna de les àrees i en totes i cadascuna de les regidories que fan que 
aquest municipi continuï avançant. Volem remarcar però que a Convergència i Unió la 
nostra màxima per a treballar a nivell municipal és treballar des del consens. En aquest 
sentit, treballar des del consens significa treballar en positiu, treballar per sumar, treballar 
per a construir, i no treballar en negatiu, no treballar per a destruir. Estem convençuts que 
des de la suma d’esforços de tots i cadascun dels que representem aquest plenari podrem 
aconseguir beneficis per a tots plegats.  
Per tant, voldria finalitzar la meva intervenció amb aquesta petició a l’hora que també 
oferiment, a tots els grups que formem el nou consistori o, fins i tot, fer-ho extensiu a 
aquells que s’han quedat fora d’aquest plenari. Ben segur que totes les aportacions poden 
ser profitoses i totes les aportacions poden fer-nos arribar a un consens per tal de millorar 
tots els temes que ens afecten d’una forma directa. I en aquells punts que no aconseguim 
el consens, segur que el debat també sempre serà enriquidor per poder enfortir o poder 
millorar les propostes de cadascuna de les formacions que ho facin. Això sí, nosaltres 
sempre hem fet la busca d’aquest consens, sempre hem fet l’aportació de les nostres idees 
des del respecte a les altres opcions i, per tant, des d’aquí avui mateix, així començarem 
aquesta legislatura amb respecte per la resta d’opcions, amb la busca del consens, 
escoltant a totes i cadascuna de les formacions d’aquest plenari i, sobretot també volem 
demanar que aquest model o aquest respecte que nosaltres tenim vers les altres opcions, 
també reclamar-lo per a nosaltres. 
Per tant, finalitzo simplement esperant i desitjant que aquesta sigui una legislatura molt 
profitosa per a tots, que sigui una legislatura on el Ripollet que tots volem vagi avançant 
pas a pas i, per últim, que sigui una legislatura on puguem treballar amb el màxim de 
consens. Moltes gràcies.” 
 
Senyor CALVIÑO: “Amics i amigues, bon dia. Com a portaveu del Partit Popular vull 
adreçar les meves primeres paraules de la legislatiura, a tots els regidors i regidores i 
donar-los l’enhorabona. De la mateixa forma vull felicitar al senyor Parralejo pel seu 
nomenament com a Alcalde de Ripollet.  
El passat 27 de maig, el veïns han canviat radicalment la configuració del consistori. Des 
del Partit Popular hem vist premiada la tasca en la passada legislatura amb un augment 
del nombre de regidors; encara que cap partit pot estar content degut a l’elevada 
abstenció registrada, no només a Ripollet sinó en general, a tot arreu. En aquests quatre 
anys tenim de trobar solucions per a engrescar als veïns en la vida pública local i en les 
seves institucions. En aquesta legislatura exigirem un govern municipal honrat i 
responsable; honrat en les seves actuacions al front del diner i dels béns municipals, 
responsable en primer lloc per a millorar l’abstenció històrica registrada amb la finalitat 
de tornar la confiança al ciutadà en la institució que té més a prop, que és el seu 
ajuntament. 
Des del Partit Popular volem que Ripollet aconsegueixi importants objectius en aquesta 
legislatura, més transparència i informació ciutadana en les actuacions municipals, 
mentre que municipis veïns reben felicitacions per la seva comunicació i diàleg amb la 
ciutadania, a Ripollet separem el treball municipal dels veïns, per exemple, tancar passos 
per accedir al CAP del carrer Tarragona, per falta de comunicació amb els veïns de la 
zona. Menys despesa innecessària i més ajuts, perquè tots puguem disfrutar del 
recolzament del seu ajuntament a l’hora de trobar vivenda, pagar el menjador escolar, 
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aparcar en el seu barri, posar un comerç o un negoci d’hostaleria. Més decisió en la 
defensa dels interessos de Ripollet i sobretot, menys conformisme. Des del Partit Popular 
de Ripollet creiem que no serà possible solucionar la brutícia del riu Ripoll ni les 
molèsties de la C-58, mentre siguem amb governs municipals més preocupats en no 
molestar a Barcelona o només preocupats per a fer venir als màxims responsables per a 
les fotos prop de les campanyes electorals. Més treball i més resultats concrets. Tots els 
que vivim a Ripollet esperem del nostre ajuntament que faci venir a la Consellera de 
Sanitat però, no per a fer-se la foto i marxar, sinó per a dir que ja funciona l’hospital o el 
President de la Generalitat amb alguna cosa més que bones paraules per a un municipi 
que suporta nivells de contaminació que sobrepassen els màxims admesos per la 
Comunitat Europea. Més dedicació a mantenir Ripollet en bon estat. Ripollet no vol un 
ajuntament que fa la meitat del seu treball, la Generalitat ens construeix una escola 
bressol i després, la part que li pertoca a l’ajuntament, com és la seva gestió interna, és 
incapaç de fer-ho bé. La Generalitat ens construeix una Comissaria de Mossos però 
després és incapaç de realitzar una bona gestió en el que és estrictament local com és amb 
la nostra policia urbana. No volem una gestoria d’ajuntament, també és funció municipal 
el manteniment del bon estat dels parcs, dels carrers i de les instal.lacions, el 
manteniment és la gran assignatura pendent del proper govern municipal. 
Des del Partit Popular de Ripollet posarem, des d’avui mateix, l’accent en tots aquests 
punts i la nostra màxima dedicació en el control del govern, des de la responsabilitat que 
ens han donat els ciutadans i ciutadanes. 
Señor Alcalde, señores Concejales, Concejalas, las propuestas defendidas para estos 
próximos cuatro años por el Partido Popular de Ripollet i respaldadas  por centenares de 
familias con su voto, son claras y conocidas y las seguiremos defendiendo, desde un 
punto de vista positivo como hemos hecho hasta ahora, porqué muchos vecinos y vecinas 
creen que son mejoras que precisa nuestro municipio. Queremos seguridad i civismo, 
poder pasear por las calles y parques de nuestro municipio con total tranquilidad, que 
nuestros comerciantes no tengan miedo cada vez que abren sus locales; queremos un 
Ecoparc-2 que no moleste, si hace olores como lo está haciendo, hacer uso de la famosa 
llave que lo puede cerrar, que por cierto, ¿dónde está?, por si la tenemos que utilizar, en 
la legislatura pasada no se perdió; queremos un tren, somos casi 40.000 habitantes y 
apenas tenemos transporte público, deberemos trabajar conjuntamente para conseguir 
mejorar el transporte público y evidentemente que llegue el tren; también mejorar las 
entradas i salidas para que no tengamos que hacer colas de 20 o 30 minutos; queremos 
unos mejores ambulatorios, menos esperas, más médicos y una mayor atención a los 
pacientes y que esta atención sea de la màxima calidad; queremos que llegue por fin el 
soterramiento de la C-58, después de más de 25 años sufriendo ruidos y contaminación ya 
es hora de que Ripollet pueda disfrutar de un nuevo espacio para el disfrute de vecinos y 
vecinas de Ripollet; queremos un control de la inmigración ilegal, con papeles, integrada, 
que respete nuestras costumbres, con derechos pero también con obligaciones como 
cualquier ciudadano; queremos menos impuestos, el pasado gobierno local nos llenó los 
buzones antes de las elecciones de bonitos y caros catálogos que no correspondían a la 
realidad, tantos catálogos a color no han servido ni para incrementar votos ni para 
incrementar la participación electoral, todo este dinero malgastado puede dedicarse a 
bajar los impuestos en Ripollet; queremos que las familias puedan acceder a las ayudas 
sociales, por cierto, ahora que nos han vuelto a subir la luz, después de las elecciones, una 
buena propuesta sería la de crear ayudas para nuestros mayores para apoyarles a la hora 
de pagar la luz y el agua, pensamos que después de toda una vida trabajando llega la hora 
de que el ayuntamiento les defienda. 
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Señor Alcalde, desde el Partido Popular consideramos que será preciso que exija a su 
equipo más capacidad de trabajo y menos conformismo para poder alcanzar entre todos 
estos objetivos para nuestros ciudadanos y ciudadanas. Por mí sepa que, Pere Calviño, 
como responsable del Grupo Popular y juntamente con nuestros diputados autonómicos, 
vamos a continuar nuestro trabajo de conseguir soluciones para Ripollet con el tesón y la 
ilusión que nos caracteriza y usted sabe, Alcalde, que tiene nuestra colaboración, como 
hemos hecho en muchas ocasiones para todo aquello que sea mejorar Ripollet. Muchas 
gracias. Moltes gràcies.” 
 
Senyor PADRÓ: “Bon dia i bona hora a tothom. Des del Compromís per Ripollet el 
nostre discurs inaugural el farem repartit entre tots els regidors una miqueta cadascun, 
perquè tots nosaltres som representants de la població i així hem estat votats.” 
 
Senyor PARRALEJO: “Senyor Padró, he dit que tenia la paraula el portaveu, en aquest 
cas que encara no és portaveu, és el cap de llista, si vostè no vol intervenir hauria de cedir 
la paraula a un altre persona que faria de portaveu, no parlareu els quatre perquè heu 
d’entendre que si parlem els 21, encara estaríem aquí a l’hora de dinar, si us plau li 
demano que parli vostè sol o si vostè no vol parlar cedeixi la paraula a un regidor.” 
 
Senyor PADRÓ: “En principi tots els regidors que som aquí, els 21 som electes i tenim 
tot el dret a parlar, senyor Alcalde”. 
 
Senyor PARRALEJO: “És cert però en aquests moments té la paraula un portaveu de 
cada grup municipal, així ho vam acordar a la Junta de Portaveus i aquest acord, que vam 
establir entre tots, jo penso que el primer que s’ha de fer és respectar-ho.” 
 
Senyor PADRÓ: “No sé de quin acord parla. En principi, si hi ha un discurs inaugural, 
quina dificultat hi ha en dividir aquest discurs en cinc trossos.” 
 
Senyor PARRALEJO: “Té vostè la paraula i si no la té, cedeixi la paraula a un regidor, 
no parlareu els quatre, els cinc, perdó.” 
 
Senyor PADRÓ: “L’acte de constitució d’aquest ajuntament que fem avui és evidentment 
legal, però la representativitat democràtica dels electes que som ara aquí, presenta una 
taca de legitimitat, pensin que de cada quatre ripolletencs, van acudir-ne a les urnes dos, 
més ben dit 1’8, la Llei electoral, insensible a l’abstenció, reparteix els seients d’aquest 
consistori sense comptar amb l’opinió de 14.000 electors. Si aquesta Llei comptés amb 
l’abstenció, senyores i senyors, i tot aplicant la mateixa proporcionalitat, aquí hi haurien 
13 cadires, 13 sillons buits, corresponents a l’abstenció; el PSC tindria quatre regidors, 
nosaltres, el Compromís per Ripollet, en tindríem dos i la resta de forces polítiques que 
han obtingut representació, un. Aquest sistema electoral, el de partits en el sentit estricte 
actual, és vist, per la majoria dels nostres ciutadans amb desconfiança, els pactes que 
canvien el sentit del vot i l’allunyament del poder de les necessitats reals de la població, 
configuren un mapa polític molt preocupant, el desprestigi dels polítics és també el 
desprestigi de les institucions, de mica en mica, el missatge que va penetrant, que reben 
els nostres ciutadans és: tots diuen el mateix, per què?, perquè els ciutadans estan 
impotents per la manca de capacitat decisòria de la gent. Ens estem situant a la perillosa 
zona de creure que la pluralitat democràtica és una farsa que a més a més ens costa molts 
diners. Els que hauríem o haurien de readreçar aquest règim en decadència, els partits, 
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callen, ho anomenen de passada, fan la viu viu, amb la idea de que si la població vota poc 
o molt, el seu “modus vivendi”, les seves garrofes, estan assegurades.  
Des del Compromís per Ripollet pensem que des dels ajuntaments podem fer molt per a 
recuperar la il·lusió dels ciutadans en la democràcia, deixar participar a la gent, no tenir 
por del que ens proposin, és el remei que proposem des del COP-Compromís, des de fa 
un grapat d’anys. Malgrat l’actuació dictatorial de l’Alcalde, felicitar-lo pel càrrec i li 
demano després de la felicitació que comenci a readreçar aquesta situació, sigui l’alcalde 
de tots els ciutadans, no continuï en la línia actual de la que després de vint dies, després 
de les eleccions, no ha volgut parlar amb totes les forces polítiques, ara ja no és la 
primera vegada que fa d’alcalde, li exigim més hàbits d’educació parlamentària i pel tema 
de l’abstenció i de la participació de l’electorat, no pot menystenir aquest 40 per cent que 
no l’ha votat a vostè.  
El resultat de les passades eleccions de maig no donen la majoria absoluta a cap grup 
polític per a governar a l’ajuntament de Ripollet, per tant, en el resultat de les mateixes 
queda consolidat el COP-Compromís per Ripollet, com a segona força política al 
consistori a l’hora que esdevé l’única força política a l’esquerra del PSC-PSOE, amb 
representació a l’ajuntament. El Compromís per Ripollet és visualitzat per la nostra 
població com una força veïnal que pensa en clau de Ripollet, defensa Ripollet i promou la 
seva qualitat de vida de tots els seus aspectes, urbanístics, ecològics, socials, 
d’aprofundiment democràtic, etc. 
La voluntat expressada pel poble de Ripollet ha estat la d’una majoria amplíssima 
d’esquerres a l’ajuntament, 14 regidors de les formacions d’esquerres, davant 7 de les 
formacions de dretes, d’aquí que la prioritat del COP-Compromís per Ripollet, 
esdevingui la formació d’un ajuntament realment progressista i d’esquerres, que treballi 
entorn les línies, programàtiques, del nostre programa electoral i que responguin als 
interessos de la immensa majoria dels ciutadans de Ripollet. Amb aquests resultats, cap 
partit de la dreta, ni CiU, ni PP, poden tenir responsabilitat de govern en aquest mandat, 
en aquest cas i és el cas, s’està cometen un frau a la voluntat expressada pel poble de 
Ripollet. 
Després de la introducció política anem a fer una sèrie de valoracions respecte al 
moviment polític que és present a Ripollet i que cal destacar-lo.  
Des del 1979 amb participació popular i a partir del 1991 com a COP i més endavant com 
a Compromís, el nostre grup municipal ha contribuït de manera decisiva a canviar moltes 
coses al poble. Vam fer dimitir regidors corruptes. Ripollet fou el primer poble amb tots 
els nens i nenes de 3 anys escolaritzats; es va obligar a anunciar l’oferta pública 
d’ocupació que no es feia, es van aturar els pressupostos municipals del 98 per abús de 
poder; s’aconseguí que l’ajuntament es manifestés contra l’incineradora; es va preservar i 
protegir el casc antic; es van denunciar judicialment el Pla Pinetons; es van iniciar les 
lluites contra l’Ecoparc-2; el soterrament de l’autopista i s’ha aconseguit la primera Llar 
d’infants i la Residència per a la gent gran, en gestació. A més de moltes altres coses i 
propostes sorgides des de la societat civil i que han estat introduïdes a l’ajuntament per 
part del nostre col.lectiu, volem ser intransigents amb els abusos de poder, amb els 
delictes contra el bé de tots i si l’aire està brut, exigim que es netegi, si detectem 
enxufisme el combatrem i aquesta exigència que ens apliquem a nosaltres, també tractem 
d’aplicar-la als demés, per entendre que el nostre compromís és amb la ciutadania i el 
millor govern de lo públic que és de tots i totes, això és un govern des de la societat civil. 
Al nostre col·lectiu, la independència és total i el treball polític que desenvolupem no el 
dirigeixen ni les constructores, ni els funcionaris, ni ningú. Pensem que la societat civil ha 
d’encapçalar el seu present i dibuixar per ella mateixa el seu futur, sempre sota criteris de 
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participació popular en matèries polítiques, fer-ho d’una altra manera és enganyar-nos i 
enganyar tots els ciutadans. 
Les persones que treballem al col·lectiu venen, o venim, a treballar socialment en el camp 
per preferències personals i col·lectives. Els nostres regidors no cobres per l’activitat que 
desenvolupen a l’ajuntament, són treballadors assalariats en d’altres llocs que tenen una 
activitat professional externa i l’ajuntament no és una màquina de cobrar hores extres o 
un sobresou sinó un espai de servei públic, voluntari i de compromís amb els veïns i 
veïnes de Ripollet. El sou que es rep com a regidor va a parar directament al col·lectiu, 
les cadires que ocupem no tenen ni noms ni cognoms, ni són inamovibles i, per sobre de 
tot hi ha una actitud de servei, la participació en la política, per un interès altruista i 
comunitari i per un interès en transformar el nostre entorn més immediat. I ho fem 
posant-nos al costat dels veïns oblidats, dels febles, dels que acaben d’arribar, els 
nouvinguts, tot això per allunyar la misèria, ajudar els pobres, preocupar-nos per la 
contaminació, vigilar pel desert cultural, incloent també el suport i l’ajuda a les 
associacions de veïns, a les entitats socials, culturals i esportives així com el respecte i la 
col·laboració pels comerciants, les professions liberals, etc. sempre i quan orientin la seva 
activitat en el bé públic, tot això, que pot sonar genèric i buit, pot millorar la qualitat de 
vida lluitant per una societat més justa, perquè estem convençuts que un altre món i una 
altra manera de fer política són possibles.  
I, arribant al contingut, podem dir, pels que no ho tinguin clar o no ho saben, que el 
nostre col·lectiu és un projecte assembleari que representa un ventall ampli i variat de 
l’esquerra, de la classe obrera i treballadora, de l’anticapitalisme explotador, de l’ecologia 
del catalanisme, del sindicalisme i per què no, també dels comerciants honrats, dels 
empresaris honestos i ètics, dels professionals compromesos i de tots els col.lectius 
desitjosos de contribuir a la majoria, a la convivència i al desenvolupament social i 
cultural i econòmic. Un ventall que recull la tradició obrera i veïnal més combativa, la 
que a la transició no va pujar al carro. En el col.lectiu estem per l’educació i la sanitat 
públiques i de qualitat, contra la precarietat laboral, contra l’especulació urbanística, per 
les llibertats democràtiques, per la igualtat, perquè la llibertat sigui igual, sense igualtat 
no és res, per la desaparició de la injustícia, per la participació ciutadana, per l’ocupació 
digna, l’habitatge com a un dret que tenim, per la convivència i la cohesió social. Per a 
nosaltres, venir a l’ajuntament, sense un poble organitzat que pressioni els canvis que 
haurà de fer, és un fracàs anunciat. La força dels diners només es neutralitza amb una 
consciència ciutadana forta. Des del COP-Compromís per Ripollet treballarem perquè 
cada veí, a cada barri, a cada carrer, ens posarem al davant de totes les mobilitzacions que 
facin falta i proposant alternatives precises per a millorar el nostre poble. Així seguirem 
informant als veïns i veïnes de tot el que succeeixi a l’ajuntament perquè nosaltres, les 
regidores i els regidors, hem de ser els primers a l’hora de sacrificar-nos i els últims a 
l’hora de beneficiar-nos. Seguir lluitant és la nostra intenció perquè són les úniques 
garanties i vies per a conquerir les coses, la lluita i el compromís. I lluitar significa 
establir transparència com un eix habitual en totes les accions polítiques, la lluita 
significa estar atent a les injustícies, evitar-les, prevenir-les i en el cas que es cometin, 
compensar-les. La lluita significa intentar cohesionar als ciutadans des de la promoció de 
tots els possibles sistemes de comunicació, no d’informació, i lluitar significa desmitificar 
els poders públics perquè la societat civil es faci valer. El projecte en el que participem 
que és un projecte social i comunitari, obert a tots i totes els ciutadans els animem a tots, 
des d’aquí, a comprometre-us en la lluita i en la conquesta d’una realitat millor actual i 
futura, per a nosaltres i per als nostres fills. 
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Senyor PARRALEJO: “Regidores i regidors, representants d’entitats, associacions 
veïnals, molt bon dia a tothom. Abans de començar la meva intervenció permeteu-me que 
digui tres paraules breus. Vull fer constar avui aquí, si algú encara no s’ha enterat, la 
campanya electoral s’ha acabat, es va acabar el dia 26 de maig, per tant ja no estem en 
campanya, ara el que hem de fer és treballar en base a la representació obtinguda en els 
darrers comicis. 
Amb les intervencions que s’han fet aquí, podria semblar que sobre aquesta radiografia 
del nostre poble, el poble de Ripollet hauria d’haver donat la majoria a uns altres grups, 
però no ha estat així. El poble de Ripollet ha donat una majoria notable, molt consolidada 
al govern d’aquest poble, no ho hem fet tant malament quan el poble de Ripollet ens ha 
reforçat en la nostra acció de govern, ho dic per si algú li ha quedat algun dubte. 
M’agradaria comentar també que de vegades s’intenta desviar la intenció, s’intenta 
confondre a la gent amb paraules com frau, no hi ha frau, hi ha democràcia, però amb 
això sí que es pot aconseguir que la legitimitat d’aquest Ple, algú pugui pensar que no és 
legítima i ho és, i tothom ho sap, es parla d’esquerres, es parla de dretes..., mireu, 
nosaltres, el Partit Socialista, no accepta lliçons de coherència de ningú i menys d’aquells 
que són capaços o intenten fer un govern amb els altres grups d’aquest ajuntament, 
repartint-se l’alcaldia amb l’únic propòsit de treure als socialistes del poder, això no és 
coherència, per tant no ens donaran lliçons a nosaltres, ens diuen que som dictadors per 
fer respectar les normes, nosaltres som gent d’ordre, ens agrada acatar les normes, ens 
agrada complir les lleis i, si no estem d’acord amb les lleis, treballarem perquè els qui les 
han de modificar ho facin, però mentrestant nosaltres respectem les normes i per 
respectar les normes ens acusen de dictadors. Mireu, hi ha alguns que hauran d’estar a 
l’oposició i no passa res, el treball d’oposició és molt digne, és molt important, és bàsic 
perquè la democràcia funcioni bé, pero per a fer una bona oposició s’ha de treballar, s’ha 
de controlar i nosaltres, des del govern, el que ens pertoca és facilitar que això sigui així, 
amb total transparència i si no hi ha transparència s’ha de denunciar, no s’ha de dir, s’ha 
de denunciar perquè això, com ho alcalde, ho garanteixo al cent per cent. Per tant, alguns 
no està malament que estiguin a l’oposició perquè s’ha dit moltes vegades, hi ha grups 
que des de l’oposició governen aquest poble, doncs que continuïn governant des de 
l’oposició, que no està “nada mal”. 
Be, avui és un dia molt important. Avui és el Ple més solemne que pot fer un Ajuntament, 
que és la constitució dels ajuntaments. 
Avui, tots els regidors i regidores que hem estat escollits democràticament, prenem 
possessió i fem la constitució d’aquest ajuntament.  
Encara que sigui només per la solemnitat que representa el dia d’avui, aquest Ple, 
nosaltres som de l’opinió i creiem que avui no calen debats polítics. Tenim quatre anys, ja 
farem debats polítics, no us preocupeu, no tenim por, absolutament, a la paraula i a fer 
debats polítics, però penso, pensem, que avui no toca.  
En primer lloc vull agrair el vostre suport i la vostra confiança que han fet possible que, 
una vegada més, avui tingui l’honor de ser nomenat novament alcalde del meu poble i 
representar al meu poble. Compto amb tots vosaltres i em poso a la disposició de tots els 
veïns i veïnes de Ripollet, perquè som tots i totes els qui hem de construir i millorar el 
nostre municipi. 
Permeteu-me que, especialment, expressi la meva gratitud als meus companys i 
companyes del grup socialista per haver confiat en mi per encapçalar aquest projecte. 
També un agraïment per a tots i totes els que avui m’heu fet costat en aquest moment tan 
important per a mi, als companys i companyes, als amics i amigues, als que esteu aquí a 
la sala de plens i als que esteu a baix seguint el ple pel circuit tancat de televisió, que 
aprofito per a demanar disculpes per les incomoditats. 
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Com a alcalde, assumeixo els reptes que Ripollet té al seu davant amb la mateixa il·lusió 
que el primer dia, però amb més confiança, amb més experiència. Tinc el convenciment 
de què estem en el inici d’una etapa apassionant del nostre poble que ha de continuar. Per 
això, davant vostre, em comprometo a aportar tota la meva dedicació i il·lusió per tal de 
no defraudar la confiança dels ripolletencs i ripolletenques que esperen que el poble 
continuï avançant, encarant els seus reptes de futur amb garanties. 
Per aconseguir-ho, els grups del PSC i de Convergència i Unió hem arribat a un pacte de 
govern per a aquest mandat. Vull agrair també als companys de Convergència i Unió la 
seva implicació en la tasca de govern, la seva corresponsabilitat en totes les actuacions de 
l’equip de govern i la seva voluntat negociadora. Aquest pacte ens permet tenir un govern 
fort, estable, capaç de garantir a tots els ciutadans i ciutadanes uns serveis públics de 
qualitat, que ajudin a fer més fàcil la vida dels nostres veïns i veïnes. 
Ambdós grups volem continuar amb la tasca de govern iniciada l’any 2004, finalitzant els 
projectes iniciats en el mandat anterior i iniciant noves actuacions que millorin la vida 
dels ciutadans i ciutadanes del nostre municipi. També tenim plena confiança en l’equip 
d’homes i dones que treballen tant a l’Ajuntament com als patronats municipals per 
ajudar-nos a assolir els objectius que ens marquem d’ara en endavant. 
Ripollet es troba en un moment històric. Les decisions que prenguem en els propers anys 
seran clau per determinar el benestar dels nostres veïns i veïnes. Per tant, hem de 
planificar els nous equipaments i serveis que garantiran que les demandes dels 
ripolletencs i ripolletenques estaran cobertes i que Ripollet serà una ciutat de primera. Per 
això em comprometo a continuar treballant per un Ripollet més solidari, més acollidor, 
més educador, més integrador i més sostenible. 
La col·laboració entre la ciutadania i l’Ajuntament és vital per encarar els reptes de futur 
de Ripollet. Per aquest motiu continuarem actualitzant i modernitzant l’administració, per 
tal d’adaptar-la als nous temps i de respondre a les noves necessitats del nostre municipi, 
apropant l’administració i facilitant les gestions administratives a través de les noves 
tecnologies. 
Aquesta col·laboració espero trobar-la també amb totes les forces polítiques d’aquest 
ajuntament. El resultat de les eleccions municipals ha modificat substancialment el mapa 
polític del nostre consistori, que comptarà a partir d’avui amb quatre grups municipals. 
Amb 9 dones, de 21 regidors. Com hem fet fins ara, des de l’equip de govern buscarem 
que, aquells projectes estratègics i vitals per al desenvolupament del nostre municipi, 
tinguin la complicitat i el recolzament de la totalitat dels grups municipals. 
El govern i l’oposició hem de treballar per construir la ciutat que volem. Cadascú des de 
la seva responsabilitat, posant els interessos de la ciutadania i de Ripollet davant dels 
interessos dels partits i de les discrepàncies ideològiques. Amb aquest objectiu, 
garanteixo total transparència en la nostra acció de govern. I demano a tots i a totes, 
govern i oposició, veïns i veïnes, que aporteu tot allò que considereu necessari per fer de 
Ripollet un municipi millor per viure i treballar-hi. 
Per últim, permeteu-me que, per sobre de tot, com a persona, com a home, agraeixi a la 
meva família, la meva dona i les meves filles, el seu suport, la seva paciència i la seva 
comprensió per tots els moments que no he pogut estar amb elles. Sense la meva família 
no hauria pogut arribar fins aquí i compto amb elles per continuar endavant en aquesta 
tasca tan important que és servir al meu poble.  
Avui comença un nou cicle així que, a partir d’aquest dilluns, posem fil a l’agulla i a 
treballar perquè, al cap i a la fi, és el que demana de nosaltres el poble de Ripollet. 
Moltes gràcies per escoltar-me. 
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I no havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 12:40 hores, de la qual 
s’estén la present acta en el paper oficial destinat a l’efecte, que signa el senyor alcalde 
amb mi, el Vicesecretari en funcions de Secretari, que en dono fe. 
 
     L’alcalde,                                                   El vicesecretari, 
 
 
  
    Juan Parralejo Aragoneses                                    Víctor Siles Marc 


